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Działając w imieniu mieszkańców ul. Przemysłowej w Lubaczowie uprzejmie 

proszę o wykonanie oświetlenia ulicznego na brakującej części ul. Przemysłowej. 

Ciemności na części ww. ulicy utrudniają codzienne życie mieszkańców zwłaszcza 

w porze jesiennej i zimowej. 

Na brak oświetlenia mieszkańcy ul. Przemysłowej zwracają uwagę od lat. Daje 

się zauważyć fakt, że sąsiednie miejscowości wiejskie, jak i inne małe miejscowości 

w powiecie lubaczowskiej posiadają lepsze oświetlenie niż mieszkańcy ul. Przemysłowej 

w Lubaczowie. 

Ponadto w miesiącu październiku ub. roku mieszkańcy ulic dr Leszczyńskiego 

i Pod Borem zwrócili mi uwagę, że lampy uliczne często psują się i gasną, a zgłoszenie 

tego faktu do Urzędu Miejskiego powoduje, że czas oczekiwania na naprawę jest długi 

nieraz aż kilka miesięcy. 

Jedna z mieszkanek tych ulic poskarżyła się, że gdy zepsuła się lampa wokół jej 

domu i po zgłoszeniu długo nikt nie przyjechał naprawić sama zleciła do Zakładu 

Energetycznego naprawdę i opłaciła koszty. 

Proszę zatem Pana Burmistrza o zwrócenie uwagi pracownikom by monitorowali 

w Zakładzie Energetycznym terminowość wykonywania zleconych przez Urząd napraw. 

W szczególności zaś proszę o wykonanie oświetlenia na brakującej części 

ul. Przemysłowej w Lubaczowie. 

Z poważaniem 
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